
VAD HÄNDE PÅ STYRELSEMÖTET I NOVEMBER?

•  Programgruppens förslag till vårens aktiviteter presenterades. Vi ser fram 
emot många trevliga aktiviteter

• Årsmötet 2024 börjar närma sig. Checklistan med datum för alla 
förberedelser gicks igenom. Arbetsfördelning gjordes för verksamhetsplan 
2024, verksamhetsberättelse m m. 

Efter det formella och protokollförda styrelsemötet vidtog ett mer informellt möte, 
Det gäller ”nytänk”  - hur kan vi utveckla föreningens verksamhet. Behåll det som är 
bra och ändra på det som är mindre bra. Vi diskuterade

 Marknadsföringsmaterial – programblad?

 Har vi rätt organisation?

 Hur kan vi engagera fler funktionärer – bl.a. fler styrelsemedlemmar?
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